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In the Fifth Edition of his best-selling text, Forsyth combines an emphasis on research,
empirical studies supporting theoretical understanding of groups, and case studies to
illustrate the application of concepts to actual groups, thus providing students with the
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most comprehensive treatment of groups available. Forsyth builds each chapter
around a real-life case and draws on examples from a range of disciplines including
psychology, law, education, sociology, and political science. Because he tightly weaves
concepts and familiar ideas together, the text takes students beyond simple exposure
to basic principles and research findings to a deeper understanding of each topic.
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简洁，优雅，完备。
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-----------------------------
社会学分析问题的方法挺切入要害。

-----------------------------
适合希望学习社会心理学以及心理学专业英语的人阅读。
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书评

适合希望学习社会心理学以及心理学专业英语的人阅读。
如其书名所示，该书是阐述群体动力学的良好教材。其框架完整、内容详尽、深入浅出
。尤其该书所使用的语言十分简洁、简单，似乎是作者为了使初学者容易理解而故意为
之的，很贴心。 该教材相对当代（2013年及以前）国内教...  
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